
Schriftelijke vragen betreffende (verkeers)veiligheid even zijde Veenendaalkade 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad,       

Den Haag, 23 februari 2018 

Geachte voorzitter,  

 

Sinds de herinrichting van de Veenendaalkade is de even zijde verandert in een racebaan. 

Het brede asfalt nodigt uit tot (te) hard rijden. Dit levert met verkeer uit zijstraten, spelende 

kinderen op de stoep en instekende of uitrijdende parkeerders regelmatig gevaarlijke situaties 

op. Bewoners zouden graag zien dat er snelheidsbeperkende maatregelen worden getroffen, 

zoals deze er bijvoorbeeld zijn aan de oneven zijde.  De ChristenUnie/SGP vindt het belangrijk 

dat de verkeersveiligheid verbetert en stelt daarom, overeenkomstig artikel 30 van het 

reglement van orde, de volgende vragen: 

 

1. Is het college bekend met (te) hard rijdend verkeer op de Veenendaalkade (even zijde) 

en de daaruit voortvloeiende gevaarlijke situaties? Zo niet, is het college bereid de 

situatie te aanschouwen?  

2. Is het college bereid om in samenspraak met omwonenden maatregelen te treffen om 

de verkeersveiligheid aan de even zijde van de Veenendaalkade te verbeteren? Zo ja, 

op welke termijn kunnen welke maatregelen getroffen worden? Zo niet, waarom niet?  

 

 

 

Pieter Grinwis 

ChristenUnie/SGP 


